
^heb
lïT’ '•

i en M 

gevraagd

16. Vraag; Te zeggen of Inj
leEeokmnen.
A^twomd: ik iusn 2003. Ik heb een amitd keren md bem^gb^^gen
eerste keer tijdens Éii^ opleiding

i5> Vra^: Tezeggoïofhij Jidio AlbörtoPochkwitöizoX waar®oltoetój temtbeeft leren 
kennen.
C^meddng RC: deze vraag is reeds afdoende beantwoord.

iK Vagsa: In datg^val dMhö de vn^die hö aan 
wdte annwïmi^ daaro

: rl^.l^zs^lgene<^lMStniW ■
metafoor heeft gebruikt over het Nederiandse voeti^team en bet
f>n m in dn* i^i dn redm oReft wnnmm hn d«z£ verfl»elijk*ng gyPmilto beeift..

, _ ..’L ' L.:_ . J J '■; ''

POCH het voornaamwoord “ik” of «te eerste persotm cakdvotid '•
zeggen door hem zelf, toen hij sprak over de “dodenvluchtcn”of het geóies VMBjensefi

13. Vta^i Te zeggen of hij het ïfl^en van een wklaring vom tón Nederiardde notaris op 
eigm h^dtef lw^S^tean tóJm jai Wm daarvoor de redenen waren, 
j^itvtmtód: ikzochtMadeheer . contact met omJ te v^^en wat ik 
het beste met mijn verhaal kon doen. belde mij terug en adviseerde mij thijn 
verhaal op te schrijven en dit bij de notaris te doen.

jntwoord heeft gegeven op die vraag en wat 
«f wj d« {»d«.v Had d«rt hii diiidRiiiv a«^oeg vmatówc^im^diesM^ en 

tógréep^W<b«rWe«-
Antwotód Ï8 t/m 22: ik ka» mij niet voMStellen dm er verwarring h 
zpjmst iettet^ vtetóg^ovea mi^ vraag tó 4jn«ffltwooKi m«4 kwesöê
of Poch ovtó‘W’had ^saptóiEtó. Ook heb a inderdaad» daaraf 
metafoor ^htmkkK«dsbescfeevtómnmjniKïtarieiev<stldiHfeg,‘g«^^ ,,
heeft mij dmW «■ ‘i'tüo Alberto^se^^sl^a^vtó'hadï;'^
gepteejsdi Hij hetfl nai verteld vraiaom Inj <tet «tocht, maMr tmj daathg i5^?ov^igd, 

heeft daarbij vaak “Ik vind, “Ik denk” en “ik voel” gezegd. FfcSteT^’ke

14. Vraag; Te zeggen of Wj voor het bedrijf Transavia werkt en zo ja, wat zijn pöatie is bij 
deze oommerciëielüditvaartmaatschappij.
Antwoord; Ik werk bij Transavia n

kent en zo ja, waar en htó hij litd beeft
......................................................................................................................■■

ïï Via^; to J^ge«^hija^;V«‘ ‘
, geb«6ainito^«i«bshm vo^fi
' AnttrocrnltWw^tómdm^

ds^habbe& W oc4t gesproken over hetdiiter
intenstefo»^ miefkSoar. h^>be» in die
htól v«xl over de fcwestie Podb geis^ken. Het speelde net eh het zat hem ztór
hoog. Op zön hddlöef wij daar over. Het was zeker met zo dat hö^^hOot af 

wikte praten. die
ik tom^ge^i^helk taaiste dag. Op mijn vraag
gezegd hêb mpatitó uh vli^^gen gegooid?”, was het antwoord van dC h^
‘?4ee, hij gebruikte het woord “wij”.



argumenten heeft hij mij niet gegeven. Hij heeft toen zelf zijn verklaring, in de Engelse 
vertaling, aan mij laten lezen op zijn laptop tijdens het vliegen. Ik vond dat hij vooral 
veel mening gaf en maar één concrete omstandigheid heeft gegeven, namelijk: “They 
didn’t deserve better”, waarna ik heb gevraagd of Julio Alberto Poch nou “wij” zei of 
“ik”. Het antwoord van was dat Poch over “wij” had gesproken. Daarna vroeg ik 
hem of Poch “wij” in de overdrachtelijke zin bedoelde. Toen zei dat hij dat niet
wist. Na doorlezing realiseer ik mij dat ik met de concrete omstandigheid niet ;”They 
didn’t deserve better” bedoelde, maar “We should have killed them all” sprak veel 
over gevoelens, maar niet over harde feiten. Hij zei dat: “het wel zo zou moeten zijn", 
dat Poch zelf betrokken was geweest bij de misdrijven. had gegevens uit het
militaire vliegerlogboek van Julio Poch bij zich. Hij was daarin op zoek naar concrete 
aanwijzingen en bewijzen. Deze gegevens bestonden uit een lijst met vliegtuigtypen 
waarin Julio Poch gevlogen had. Hij was opzoek naar typen van vliegtuigen waar je 
mensen uit kunt gooien. Dit kwam vreemd en nogal cynisch op mij over. Het enige 
concrete wat hij naast rijn mening had was deze informatie. Hij vond geen 
vliegtuigtypes waar mensen uit gegooid konden worden. Hij zei over de Beech-H80 dat 
dat type niet bestaat, “dat dat dus wel een dekmantel moest rijn voor illegale praktijken". 
Nu ból ik zelf goed thuis in vliegtuigtypen en kan zeggen dat dit type bestaat als Beech-
80 en in Argentinië bijvoorbeeld werd gebruikt als verbindingsvliegtuig om personeel te 
vervoeren naar een andere basis. Voor zover ik mij kan herinneren stonden er op de lijst 
van geen grote transportvliegtuigen. Ik heb deze gegevens op het scherm van de 
laptop van bekeken.

23. Vraag: Om welke omstandigheid dan ook met betrekking tot deze vragenlijst waarvan 
hij denkt dat die van belang is te vermelden.
Antwoord: Ik wil nog wel graag benadrukken dat r. graag wilde vertellen 
tijdens de van onze detachering. Hij vertelde nog dat hij de periode daarvoor een
stuk geplaatst had op Transnet, een intern systeem van Transavia over de kwestie Poch. 
Hij vertelde dat hij dat van het Transnet had moeten afhalen. Naar mijn idee wilde hij het 
aan iedereen vertellen die het maar wilde horen.

24. Vraag: Te zeggen of hij, voorafgaande aan het afleggen van deze getuigenverklaring, op 
enige wijze bedreigd is of enige vorm van indicaties, suggesties of aanwijzingen van 
derden heeft ontvangen, betreffende hoe hij diende te verklaren met betrekking tot het 
onderzoek dat in Argentinië uitgevoerd wordt tegen Julio Alberto Poch. Zo ja, dat hij de 
identiteit van diegenen die daarvoor met hem contact hebben opgenomen bekend maakt 
en uitgebreid en gedetailleerd de wijze en de omstandigheden waaronder dit gebeurde is 
weergeeft.
Antwoord: Nee. Van zowel bedreiging als invloed is geen enkele sprake geweest, noch 
is er sprake geweest van op enige wijze vergoeden van gemaakte kosten of iets 
dergelijks. Ik ben hier volledig op eigen initiatief.

Op vragen van de verdediging antwoord ik als volgt:

25. Ik heb het programma Pauw&Witteman gisteren bekeken, waarin
inderdaad een kantelend gebaar maakte met rijn vlakke hand. Uit mijn ervaring als 
vlieger kan ik zeggen dat het kantelen van een transportvliegtuig een onlogische keuze is 
om wat dan ook uit een vliegtuig te laten vallen. Het is zelfs een gevaarlijke manoeuvre. 
Dit zou eerder een manoeuvre rijn van een jachtvliegtuig. Dan spreek ik dus over een 
eeiunansvliegtuig. Poch kan dit goed hebben gedaan vanuit rijn ervaring als
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I in de notariële akte. Ik ben

i ■
32. V

2R. lp vraa^ ififij of heeft mmsg^even dat hij zijn verklaring In Aöistdvcen
eigenlijk niet wilde ondertekenen. Dat kmt de mij niet herinneren.

27. Tijdens onze gse detachering heeft < vertód over het vertoor ih 2008. in
Amstelveen. Hij is daar zelf over begonnen, maar daar kan ik mij geen details van 
herinneren.

jadxridk^Ju^ivMégar. Daar komt Uj dat het type vli^tmg dm ondcr andère volgcn.s mij 
hö-d^ de Skyvan, een soort naelkpdMomphei^ met een grote
Isatfidcp aan de acidokant, waar je de lading gewoon zo uit kunt duwen. In dat opzicht 
is het kanmlén totaal onlogisch.

26. & ma indodaad verroekl ah

31. In eerste instantie was 3c geschokt door hét ywhaal van . Na m g^i^^ek met
kwamik juit d^^

óen zat^^ gahon^ wetd de ver^i^mg van waatW ik hielde
Dm hmcitt mij tot de oyemdi^hgomittiE^ 

verklaren, ^iog was^ dat momem al he^traid dat
t^ridand, dit heeft dlv. Weert mij verteld. Ik heb de inhoud van de veridaring Van 

nooit gekold.

34. Het is aüjn |hdri& dft er op twee waaien tegoi < Ede^
als vliegei^ in Iwh^tet^Hais^ zm, waarht hij prima functioneert. 
mens mét e^ maatsdw^^eklkè otUwikkeling. In dm laatms aspeet wmdt t niet '
ftrijd <n<caeériens is iemand bijzonder snel vefongröjkt iseh^^teritand '
die ianwmt dma^kt van de ganghaie nomu. Tijdesis CAO-
(Mtderiiaedetihg» ^tat letterlek de barricaden op, met vurige metringen en '^1

■ ..<.ï

. — yi

29. Ü n^ofildaRa ded^^ < heeft votdddat
hevrijsh^i^g^itÉo. Ja,mamdaaft^^ hedvedyiaitóo^ gevoel

’ {pndLlnde^i^to wuwirïinoetendmerbewijsisin Argoïtblë.i^^^ 
smdto. Hij onderbouwde dit niet.

30. p vraa^ipij of >ecft verteld dat^tijdois hm vohoor doorde’A^nfi^iise
autoritmiéó,;degmedm het voiiooT leidde, zou hebben gezegd dat er bewijs was tegen 
Julio Poch. Dat zou ik niet kunnen bevestigen.

7 7 «BI de W Jtdio h^ fit nooit gemerict dat i werd
^g«a|<Èrilö^ de.ane9birie van Poditgs^i<ftt
door, ms^ mm nune naar amtiekhag van hM^hton mt de raedia. Na de «triemmie heb ik 
ook nim géhomd dat is aange^noken met een bijnmun.

33. H wist van hm incident op Bali osatroat de vervro^de temgkéer van' in
^aats vsmdhr. Poda. Ik hm^dit in de vnndelgaigai. Hm onderwérp wtd^dwit is zeer 
telangi^;fainnehJtet bedrijf en dit ondotwérp gji^ dus naenaok aait Hm is luet zo
dat w^ fiitódasch mm efiuawoit^aao^mtagendod zelfs. '7^^
detmshering niet laten Uijken dm hij zat mm rijn vervroegde temgkeer vmt Balt. Hij 
heeft: helemaal niet over die vervroegde terügkeer gesproken.



bovendien is hij altijd volledig overtuigd van zijn gelijk. Als wij het hebben over de 
gebeurtenissen van 9/11 is zeer uitgesproken over een niet gangbare
conspiracy-theorie, in de zin dat 9/11 geïnitieerd zou zijn door Amerikanen. Niet zozeer 
zoals in de documentaire van Michael Moore, waar nog een poging wordt gedaan deze 
theorie te onderbouwen, maar door bijvoorbeeld te zeggen: “Je kunt het goed zien op de 
beelden, de vliegtuigen exploderen voordat zij het gebouw raken”. Dit heb ik hem 
tijdens informele gesprekken in de wandelgangen horen zeggen. Dat was geen spot of 
ironie is altijd serieus en spottend of met humor over dit soort onderwerpen
spreken is hem vreemd.

35. De lijst die tijdens onze detachering bij zich had, was geen officieel document. 
Het was een lijst in een word-document; het suggereerde wel van een officieel document 
afgeleid te zijn. Er stonden geen handtekeningen en stempels op. '
geconstateerd dat er geen vrachtvliegtuigen in deze lijst stonden en vroeg om mijn visie. 
Mijn visie was dat dit het plaatje was dat past bij een jachtvlieger; een jachtvlieger maakt 
in zijn loopbaan dit soort typen vliegtuigen mee. Hij heeft toch niet erkend dat uit de lijst 
bleek dat er geen transportvliegtuigen waren geweest waarin Poch gevlogen had. Dit 
hield hij vol aan de hand van wat ik zojuist heb verteld over de Beech-H 80 die een 
dekmantel zou vormen. Daarmee had hij het voor zichzelf verklaard. Ik was hier niet 
heel verbaasd over. Het is typerend voor en het is inderdaad in dezelfde lijn
als de conspiracytheorie over 9/11.
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Naam: 
Geboortedatum’•
Woonplaats:
Beroep:
Naam vaucr:
Naam moeder:

De rechter-commissaris heeft de identiteit van de getuige vastgesteld aan de hand van een 
geldig Nederlands Paspoort met nummer (vraag 1).

De rechter-commissaris legt de getuige zijn taak als getuige uit.

De getuige is door de rechter-commissaris beëdigd (vraag 2). De getuige heeft in de handen 
van de rechter-commissaris de belofte afgelegd dat hij de waarheid en niets dan de waarheid 
zal verklaren. De rechter-commissaris heeft de getuige erop gewezen dat - indien hij over 
bepaalde zaken niet meer zeker is of bepaalde zaken niet meer weet - hij dit gewoon kan en 
ook moet zeggen.

De getuige geeft aan geen familie van de verdachte Poch te zijn.

3. V: Te zeggen of hij de partijen in dit strafproces kent en of hij enig belang heeft in 
deze zaak.
V: Te zeggen of hij op de hoogte is van een juridisch onderzoek met betrekking
tot de periode 1976 t/m 1983, genoemd “Staatsterrorisme”.
V: Te zeggen of hij iemand kent die slachtoffer of verdachte is van de eerder 
genoemde feiten; en zo ja, om te zeggen welke relatie hem verbindt met die persoon. 
V: Te zeggen of hij Julio Alberto Poch kent en zo ja, te zeggen of hij met deze persoon 
enige familie-, vriendschappelijke of vijandige relatie heeft of dat hij schuldeiser of 
schuldenaar van hem is.
Antwoord op de vragen 3 tZm 6: Ik ken de heer Poch sinds
ik in dienst kwam bij Transavia. Je hebt een aantal checks per jaar en hij is een paar 
keer mijn instructeur geweest Daarnaast heb ik ongeveer vier vluchten met hem 
gedaan. Eén keer was hij lijninstructeur en volgens mij heb ik hem één keer als 
instructeur bij de simulator gehad. Hiernaast kwam ik hem ook nog wel eens tegen 
binnen het bedrijf. Dit was bij bijvoorbeeld een stop-over, in een hotel in Eindhoven of 
Groningen. Voorafgaand aan de vlucht zie je elkaar vaak ook in een ruimte. Als je 
klaar bent met vliegen dan drink je wat en dan praatje wat. Bij dat soort gelecenhedpn 
sprak ik Julio wel eens. Buiten het werk had ik geen contact met Julio. 
ik af en toe, maar tot een jaar geleden is hij nooit bii mn thnic ••
niet bij hem thuis geweest. Ik kwam
dienstverband bii Transavia tegen als collega. Ik heb na de arrestatie van Julio meer 

gehad en hij is één keer bij mij thuis geweest om formulieren op 
te halen. Ik weet dat er een onderzoek in Argentinië loopt, maar alle informatie heb ik 
uit de kranten en van het nieuws. Ik ken geen mogelijke slachtoffers of daders die 
eventueel in dat onderzoek zouden kunnen figureren. Met Julio had ik voornamelijk 
een collegiale relatie en geen andere. Ik heb een paar keer met hem gevlogen en dan 
zitje soms wel acht uur naast elkaar. Je vertelt elkaar dan dingen en na zo’n vlucht 
weetje bepaalde dingen van elkaar. Ik ken hem niet heel goed. Ik weet niet heel veel 
van zijn privé-leven af. Toen ik in dienst kwam was n . Voordat ik



8. V: Té zeggen of hi| zijn persoonüjkc meamg over Julio Alberto Poch kan geven. 
A: Ik vmd Julio altijd een rustige, amdige en geduldige man.

van de intood van zijn op dat moment afgelcgde veridaring. Daarvoor dient een 
gewaarmerkte koiée votsgelegd te wmdei van die akte opgesteld in de Nederlandse 
taal, welke als bijltje toegevoegd is aan bet rechtshulpverzodc.
A: Dit is precies w«tt ik opgeschreven heb. De verkteing klopt. Julio werd 
gearresteerd en ik had dat allemaal op bet nieuws gevolgd. Op een gegeven moment

ook aanwezig, samen met nog acht andere vli^ers. Één van -
de vdiegdien^ lodde het gesprek. Er werd een rondje gemaakt, toen we bij

werden naoweüjksvGagm gesteld tussendoor. Hij bee^ zl^n hele vmhaat zsinder 
(mdezbreldai(^ ktémendoen. Op het laatst heb ik wel een vraag gesteld. Ik heb het 
verhaal aangehoor^. Ik hoorde iüerin eèn amdal dingc» waarvmiWrhteht: Dit kan 
eagehtijk niet Dt ké^ ongeveer een miaand na het ^‘Feedback” gesprek tegen
bij Transayia. Ik héb met een tiJdgesjHokén oi hem verteld wat er naar voren 
was gdtomen in het ‘'Feedback*’ ges^xek. vroeg mij dat op papier te zetten en
naar han te mailezk Dit héb ik gedaan. vroeg later of dc o- eenofficleel 
doewtem van wilde m^eem laj de nt^s. Dat heb ik gedmtn. Ik had daarvoor
overigens al vaker gesproken over de kwestie rond

-SM

■ 

gingen er natiwrüjk vnhalen binnen Transavia over wat vrel wet waar was. Op 15
februari 2010 beM^sWij «eo se^e gehad biimra het bedriXeéh^ïBteiftd^*’ gesptek;*>^^^ 
Hier was ook aanwezig, samen met nog acht andere vli^ers. Één van -

awdtwamen. Waakte bij van b<^ moment getmnk en verleide bij water precies ggbeigd.'^'^^g 
wt», Hij vertelde Het verhaal van Bali en de zaken die daarop gevolg waren. Dit was '• 
op e^wx initiatief van Hij beeft wel gevraagd of wij dit dléhubal wlden horen
wi of er iwtmnd benwaar had. iederem v^de graag weten wat er gebeurd was. Hij is 
zeker eox uur aan het woord geweest. Voor het overgrote deel Iweft Mj vépeld. Er j

piloot werd, hd> ikook nog een jaar inde cabine gestaan bij Transavia. Ik was toen 
even Daarvan ken ik ook.

. V: Te zeggen of hij in zijn gdieel de verklaring ratificeert, die hij beeft ai%elegd voor 
de notwis d.d. 24 maart 2010, of dat hij integendeel enige lectifioafie, correctie of 
toclichfij^ wei^ uit 4e voerenbetreffet^ de gehele verklaring ofbetreflénde een deel 

"O

9, V: Te zeggen onder welioe omstandigheden, tijd en plaats, hij Julio Aiberfo Poch heeft '' 
leren kennen.
Opmetking rechter<<xmumssaris-. deze vraag is afdoende beantwoord.

10. V: Te zc^n of bijbij een bepaalde gelegenheid [...] Julio Poch pewoonOjk heeft
horen 2(^1^ <Iw h^ j-,heeft deelgenomen aan ^beomnasatei die b^dddng
hébbmep^t... j dewbk^ tuiende en 1983, ofwel, öf dat derden
he<^ l^phwrd ep ip dat géval aan te ^vea wie dat waren. Dat exact de gebruikte
woorden weergeeft: en alle detmls met betrekking tot die gebeurtenis, met name wie er 
aanwezigwaren. .
AtJtdio heeft nujpooihwBatdddmUjltetrokken is geweeid bij dbsoort 
g^ieurtentesea^ na Bedt dacht ik dat ér niet veel mensen wWen die afwishm van
de (fiscusste opBali. Qr nam aan dat Julio niet wist dat ik zou weten yj® dédlhgen die 
in ^aU gestegd zoudm-zijn. Uit meuwsgterigheid ben ik toen een bee^e dm richting in . ■ 
gaan vn^gen, maar Uteuit is niet naar votea ^mnen dat hij betridOrén zrte züh 
geweest bh misdrijven, oikel hebben we gesproken over zijn carrière als vlie^^ J ulio 
heeft mij wel verteld over zijn carrière als militair-vlieger. Hij had op straaljagers en

wiB, Hy vertelde Het verhaal van Bali en de zaken die daarop gevolg warem. Dit was '



vliegdekschepen gevlogen. Hij noemde de Karei Doorman. Dit verbaasde me 
eigenlijk, want ik zie jachtvliegers altijd een beetje als macho en dit beeld vond ik niet 
helemaal bij Julio passen. Ik ben helemaal niet thuis in straaljagertypes. Julio had ema 
op de Boeing 747 gevlogen, zo vertelde hij. Ik vroeg hem naar zijn loopbaan en waar 
hij zijn opleiding had gehad. In dat verband kom je dan zijdelings over typen 
vliegtuigen te spreken. Julio vroeg mij dit ook. Julio heeft mij niet verteld dat hij erge 
dingen moest doen tijdens zijn militaire carrière.

11. V: Te zeggen of hij weet of andere personen op de hoogte zijn van de mogelijke 
deelname aan dergelijke misdrijven van Poch met betrekking tot het genoemde 
“Staatsterrorisme”.
A: Nee, ik heb nooit van iemand gehoord dat diegene zelf van Julio had gehoord dat 
Julio betrokken geweest zou zijn bij misdrijven. Ik heb dit van andere mensen 
gehoord, die het op een andere manier weer van iemand anders gehoord hadden. Voor 
mij is het altijd een vraag geweest of het een gerucht was of dat het waar was. Ik weet 
niet meer van wie ik de geruchten gehoord heb. Er werd wel spottend over gesproken: 
Junta Julio.

12. V: Om welke omstandigheden dan ook, met betrekking tot de genoemde 
gebeurtenissen en met name met betrekking tot Julio Alberto Poch, waarvan hij denkt 
dat die van belang zijn te melden.
Opmerking rechter-commissaris: zie vraag 26.

13. V: Te zeggen of de verklaring afgelegd voor de Nederlandse notaris uit eigen initiatief 
was en zo ja, daarvan de redenen te vermelden.
Opmerking rechter-commissaris: deze vraag is afdoende beantwoord.

14. V: Te zeggen of hij kent en zo ja, te zeggen wanneer hij hem heeft
leren kenr"”
A: Ik ken tenk ik vanaf begin 2003. Ik ben december 2002 in dienst
gekomen. Ik heb ook met hem gevlogen. In die tijd waren er denk ik 200 a 250 
gezagvoerders, als je 100 vluchten per jaar doet, dan kom je elkaar geheid een keer 
tegen.

15. V; Indien hij voor de notaris afgelegde verklaring ratificeert, om meer gedetailleerd uit 
te leggen waaruit de vergaderingen bestaan die bij het bedrijf Transavia 
“Feedback”genoemd worden en wat het doel van die vergaderingen is.
A: Transavia organiseert deze bijeenkomsten. Een groepje vliegers kan dan tegen de 
vliegdienst zeggen: dit en dat moet verbeterd worden, of de communicatie of de 
website moet anders of er waren opmerkingen over vluchtindelingen en 
schemawijzigingen. Gewoon dingen die verbeterd kunnen worden. Het bedrijf kan 
hier dan op reageren. Wij geven dus eigenlijk aan wat er verbeterd kan worden binnen 
het bedrijf en kan doen wat ze ermee willen doen.

16. V: Te zeggen wanneer en waar de “feedback” vergadering, waarnaar hij verwijst in 
zijn verklaring, plaats vond en wie er aanwezig waren.
A: Bii de Feedbackbijeenkomst van 15 februari 2010 waren aanwezig 

ikzelf, en Voor de rest zou ik het niet
zo goed meer weten.
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17. V; Te sseggen of hy zfchlierinncrt of hieraan deelgeöofiaen heeft en
zo of tój daar
A; ■ heeft, zoals gezegd, gesproken tijdens deze bijéénkomst.

V: Te sasggrai of ge^jccdcen heeft over een gevoelt dat hij gevoerd
zou hebben in bet r^tawwt Gado-Gado op Bali, Indonesië, en zo ja, dat degetuige 
alle details dagver vermeld.
A: Hii vertelde over het etentie hij Gado-Gado. Hij vertelde eerst waar iedereen zat 

zat en waar Julio oi zaten. Door
Zortepéta kwwen ze het verleden van Argentinië. Julio had bepaalde j 

vertelde dat de houding van Julio verandeixle. Hü zag één kant
van Julb die h^ nooit eodtn had gezien.
zijh>4odr J]4io< In nnjn hetamamgb xMt eigenlijk jneded hetzelftte sis wak er 
ecgjist^co op televisie bij Pauw en Wftteaaan door is gezegde Ik hoordé 
eergfeteravond.gmméttwe dingen . vertelde otö op 15 febftUBiift hét 
'‘Feedback? gespr^ jwies heboelftle vi^iaal, ook maaldie hij dekaa^éldmfe'beweging 
met zgn hand. Óok vertelde over de opmerking vter dw zei: *w 
vetsK^bUtkelijk dM je dM moest doen”. In het “feedback” gearde spt^ 
twijfel uit over de vraag wet Jidio had bedoeld met “we” bedien het gedaan; of Julio 
hij^mpe onder iimdeten aiEl^f bedoelde of aUeen de Ar^Khijasemh^. jh^ h^^ 
“Feedback” ge^wdk zes ook: ‘TXt is puair wat dc gd»Oïd heb en'^aarRic«tón v:. 
maar verder onderzoek naar tk>en. Ik heb mijn werk gedaan”.

19. V: Te z^g^ of hij zidi hesiimot of 1 uitgeiegdheeft wat dé
redoten wzuen voor zij& besluit om aangifte te doen tegenduho Poeh,
A: In het “Feedbadt” ges|wdr heeft hy ook verteld hoe de voidatfe^bt :^ v«^ ging" 
en wie cr allauaal bijzaten. Ik kan mij niet herinneren of tij in het ^RfedbUk’^esprek 
«emrokea heeft over aamiifte dmen Hiy zei wel dat tij tier lang «wer niMdiédacht 

had hem toch zover gekregen «n tint édi 
getuigenverklaring te laten aö^gen. Hig vertelde dat tij . wasa^ge^p^uhnen op 
het tr^ozo^hanteor. Daar zeover Julio. .was nog tid ópjrfe l^ogte
van hét htiê gebeuren. vond het, nadat tij hetigdmosd^ad;
ernstige feiten gaan. Hij beeft het balletje verder aan het rollen g^imKdit.; ]^«^’b€eft 

het toiletje laten rollen binnen^^ Transavia en toen ebt ^en tóffiset hij
besloten zelf muu justitie of de AIVD te gaan. De AIVD is wel gevallen^ tiaar waar 
hij precies is hééng^san met zijn veibaal in eerste instande weet ik niet

. t
20. V: Te zeggen of bet wmu is dat in de “Feedback” ver^denng, Mn piloot éan'

gevtiegd lteeft of Jtiia Potti heeft gezegd dat tij 
aan een dóodsvtidn. En zo ja, dat tij zegt wie die vraag aan hem heeft of hebben 
gesteld.
V: Dat hij, in dit geval, zt^ wat het antwoord van daatip was.
AVtigen ZÖ en21: Ja, dat was tk. Ik heb hem gevraagd: “Hebje zdfet^^gbbtid dat 
Julio beeft toegegeven dsdhg beteokken was bij die vluctien”. hêlBtitié h)en
eerst de vtaax: “Tta. heeft Julio lefttarlijbgezegd dat tij piloot was opdic ildcticn?” 

op die vraag gaf was: “Nee. aanmiiijk tief 
otit: “Heeft Julio gezegd diU h^ pii<^ '^vbs op die vluttim? Nee. Hb dus nooit 
letfeetlijk géhoord cm vmtide dat tij dit puur uit nön-vMtide e(mtimtiéitiè4^ Julio 
had geconcludeerd. vertelde dat Julio veranderde van die rustige adrdige man in
een verstarde man met een boze blik in de ogen.



Ik vond dat moest weten dat tijdens het feedbackgesprek had gezegd dat 
hij Julio nooit had horen zeggen dat hij, Julio, zelf op die dodenvluchten had gezeten.

uitgelegd heeft waaruit die druk bestond en

Wel vertelde hij dat
dat dit de reden was voor

23. V:Zoja,tezeggenof . .
wie die op hem uitgeoefend hebben.
A; Er is niet in zoverre druk gelegd, meer van: we moeten hier iets mee doen. Er was 
sprake van overreding van de zijde van Dit is meer vanuit de rol als collega 
gebeurd.

22. V: Te zeggen of het waar is dat in die vergadering gezegd of
erkend heeft dat er druk op hem is uitgeoefend om de aangifte te doen. 
A: Ja, hij is overgehaald door om uiteindelijk aangifte te doen of een
getuigenis af te leggen. Ik weet niet meer letterlijk hoe dit heeft gezegd. Hij 
begon te vertellen dat hij dat op kantoor had verteld aan . en dat . daarop 
gezegd had dat we daar iets mee moesten doen. heeft verder niets verteld over 

een persoon was die slecht tegen onrecht kon en 
om naar justitie te gaan.

24. V: Te zeggen of het waar is dat tijdens die “Feedback” vergadering 
commentaar geleverd heeft op de Argentijnse justitie, met name nv<*r Hat 
verklaringen tegenover de federale rechter  j...
A: Ja, hij heeft verteld dat de verklaring zoals die opgeschreven was, niet woordelijk 
was zoals hij verklaard had. Er waren vertaalfouten omdat, ik meen, een Poolse 
vertaalster, het in het Spaans vertaald had. Er waren dingen in de verklaring terecht 
nAinn,».. j:.. v:: v-,---- « • ^egd had. Ik weet niet welke dingen dit waren. Later

. Deze vlucht wa-S. nnar iV n,w>n '>'7 .—-J OA, A 
zunsieraara naar Malaga en terug. Ik hoorde va
stond, maar dat hij toentertijd helemaal niet op de hoogte was van die afkorting. Ik 
weet niet welke andere dingen er nog meer onjuist waren in de verklaring van Ik 

een zekere druk ervoer om de verklaring in het Spaans te 
ondertekenen, terwijl hij dit eerst had geweigerd. Hij had gezegd dat hij niet wilde 
tekenen omdat de tekst in het Spaans was. Hij zei, dat hij niet onder druk gezet was. 
maar 7ic.h wpI —i —jjg omdat ze gezegd hadden dat hij daar anders nog

had tijdens de vlucht van 27 mei 2010 aardig wat 
spullen bij zich over de zaak Poch in een grote tas. Hij liet mij ook zijn telefoon zien 
waarin sms’jes stonden van hem naar en van naar hem. Ik weet nog dat 
toen we in Amsterdam waren, hij een sms’je kreeg van mevrouw waarin
stond: er is meer, er is veel meer. De vlucht duurde ongeveer drie uur heen en drie uur 
terug en voordurend heeft . het over de zaak Poch gehad. wil er eigenlijk elk 
moment over «ratAn««»+ — j-*----- wilde horen.

een opmerking tegen hem gemaakt heeft 
oeirenende het functioneren van de vertaler die aanwezig was bij het afleggen van zijn 
verklaring voor de federale rechter Zo ja, dat hij daAr details over
verstrekt.
Opmerking rechter-commissaris: deze vraag is afdoende behandeld.

26. V: Om indien hij dat relevant vindt toelichting te geven op deze vragenlijst. 
A: Tijdens de vlucht van 27 mei 2010 heb ik log gevraagd of het te laat zou zijn 
om zijn verklaring in te trekken. Hij zei dat h niet wist.
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op vragen van de verdediging antwoord ik als volgt:

f

(>

34; V: U heeft halverwege het veftioor gezegd dat u in 2003 
en mét hem heeft gevlogen.

SbViüceftd 
A: Nee.

29^ V; om dM te besweken met dé «Qdeée
A: Nee, bft vé^nan het etode van het ‘Teedhack”g©^wdt. Dit vw» dehaö#te?vmg die 
gestEdd weid. VqfHhisnéto later was het gesprek klaar en is iedereen WtérlOi gegaan.

/-..‘■‘XJ

3G; V: Was naar uw aaatmg h^ aiuwocnd van
A: De weet het nieti het verraste mij wel.

uw verrassii^ laten merken. Heeft u hierover iets gföegd.

32. V: U vintelde 2(gui^ dat u het mtoview m^ Pauw en Witteaa« had geahm- Ö£ wii 
vta^ naM heit suunent waarop het gebaar met zijn tumd nteflKie. Óp basis
vw uw kuams vnni^oot, wil Dl ffcaag uw mening weten over de vraaghf tftt een 
logiaèhe bevragii^ is vah een vltegbttg erna zo lading kwijt te raken. :
A: fiE;^adL dtU eüte piloot weet ctet het heUmi van eot vliegtuig abaohtetMit l^^ 
ladit^ 1^ laten vfssdrmven of een lading uit een vlie^uig kan tóten vafien. Scdenk 
dat het meer als een soort vmi grt^ g^en kan wordm, dan dat het een seriêus 
statement van een piloot 'zou zijn.

verrassend voor iedéreen.

Ikweetc^i^ UjdeBs het “FecdbadL’’gesprekz« dat atóftózöViertseu komen
dat hij vóór een Argentij^ rechtbank moest getuigen, hy htetrvan afzon 2^. 
zei toen ook hij zich niet kem voorstelfen dat Julio al een halfjaar vaszat enkel op ; 

van de getuigenv^arin^ van hem en Er móest dus vast meer bewij s 
zijn volgens hem want oiiders zouden ze hem niet zo lang vasthouden.

27, V: Te zeggen of hij vomia^gaaud aan dit veftx)or bedreig is of dat hfittttéUl^ereeid 
is hoe hij mbe^ gaan voklmen. Zc^a, dat hij de identiteit van thegeUbr^dilarvoór 
nwt hem contact hebben tOf^nomm bdeend maakt en itt^dueid en gédUtalDeerd de 
wijze en de omstandigheden wnaroocter dit ^beurd is weerg^. 
A: Nee, niem^ he^ uiij bedrdgd. Ook niemand heeft suggesties gedaan over de 
manier waarop De hier vandaag moest verklaren.

33. VrStondhet karakter van dit soort grapjes toe. ii-
A: zag dit biet ab een gnu), maar elke piloot weet dat er iuetsVtelK^ülft ais je ƒ;
een viiegtoig heh.
Dl ben

2& V: U hét^ me^ag gemaakt vffii de «ulere personen, de collega’s, bif 
“Feedback” Wjcenkomst aanweag waren. Dl wil u specifiek wta^en df 

Sdmbtd^ted van iuliO dat hij gez^d zou bet^xm (tót hij betrokken ^weest 
was baj (hè feiten. A: Neé, heeft niet gezegd dat hy JUDo daihe^ bbren

V; Derkt u diH; de overige ploten het antwoord van hebbem kurinec horen.
A: Ja.



A: Na 2003 heb ik in ieder geval éénmaal met gevlogen, misschien vaker. Ik 
ken hem verder voornamelijk uit de crew-room. Hij heeft nooit verteld over Julio Poch 
tijdens de vluchten.

35. V: Hoe ziet u ais persoon.
A; Als een aardige en collegiale man. Ik heb hem voor een award-verkiezing zelfs 
genomineerd als meest collegiale collega. Dit was voordat ik wist dat hij een 
verklaring had afgelegd.

36. V: Zou je als iemand kunnen omschrijven die graag beslissingen aan iemand
anders overlaat.
A; Ik zie hem als een gezagvoerder die zeker wel een beslissing durft te nemen.

37. V: Herinnert u zich dat tijdens het “Feedback”gesprek heeft gezegd dat Julio
geëmotioneerd werd tijdens het etentje op Bali omdat hij zei dat hij vrienden had 
verloren tijdens het juntabewind.
A: Ik weet niet of hij emotioneel werd, maar ik weet wel dat Julio verteld zou hebben 
dat hii vrienden verloren had in de oorlog zei niet hoe Julio reageerde,

lad wel geknikt en ze had een naam genoemd, maar er is niets verteld over de 
emotie van Julio daarbij.

38. V: Heeft gezegd waarom hij zich door heeft laten ovcrhalen.
A: Dat weet ik niet.

39. V: Herinnert u zich dal tijdens het “Feedback” gesprek heeft gezegd dat hij
zelf geen toestemming had gegeven aan om hiermee naar justitie te stappen.
A: Nee, dat kan ik me niet herinneren.

40. V: Heeft tijdens het gesprek expliciet gezegd dat hij het ermee eens was dat
met zijn verklaring naar justitie was gestapt.

A:Nee.

41. V: U heeft op een gegeven moment gezegd dat zich niet kon voorstellen dat
ze alleen zijn verklaring en die van hadden en dat er dus meer bewijs moest 
zijn.
A: Dit heeft hij gezegd tijdens het “Feedback”gesprek.

42. V: Heeft tijdens het “Feedback” gesprek verteld dat hij zich misbruikt voelde
door de Argentijnse justitie.
A: Ik kan me dit niet herinneren. Van heb ik later wel gehoord dat als
het nog een keer moest doen, hij dit zou doen. had er geen spijt van.

43. V: Heeft u het interview celezen in de Telegraaf d.d 13 januari 2010 waarin staat dat
zich misbruikt voelen door de Argentijnse,

Nederlandse en Spaanse justitie” Hoe verklaart u dat in het interview zegt zich 
misbruikt te voelen en tegen u heeft gezegd het zo nog een keer zou doen, 

heeft ook bij Pauw en Witteman gezegd dat hij Julio een aardige kerel vond 
terwijl, hij tegen mij zei, tijdens het vliegen, dat hij Julio altijd al een rare snuiter vond 
waarmee hij niet veel op had. Ik ken
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.VS44. V: Heeft g«^«igewi ést tói ooit een aklccfie^ heeft gdud «Kt Jölio.
fiiz Nee, ik weca wel dat dit ^ geweest is, maar dat heeft hij niet gezegd.

4k V: Kimt uzidihenimeieB wanneer 
A: Direct na teni^onist uit Baii.

.-•i-i'W

........... -'TfiS
A: Dat weet ik niet. Bij Transavia staat hij bekend als iemmid die je itKt een ioenél^

50. Vj Vowdei vük^ vi« 27 mei 2010 kende u de heer toen aL
A: Btlomde 
jaar of zeven.

53. V; Had U;het idéédtf u wilde overtuigen.
A: Enigszins wel.

54. V; Stoat . bwKai Transavia bekend ids im&and dk Ovetmil^ lé
. - - «1 » a. *T» • .». 1_ S J t • J* k — '4 ■ 1' -T-

51. V; U toprak over een grote tis die meneer 1
md 2610 eaaOb» ik het goed b^li^ haakto hij uit die tas zijn gsm ihet bcriteh^s. 
Hbinoett u^h^Mer anderodoomient^ waren.
A: Ja, veddatiafi^ van en van hemzelf. liet dit ongevraagd zien.

52. V; Wat warmt 2^n beweegredenen om deze stukken te laton zhm, volgeBS «.
kesi ltotinawtrvm édndiBgta^^ Iedereen the met Hij

had het aUeea manr ovm de zaek van Podt. Hij begcHi er ahijd ovér.

al wel maar had nog imoit met hem gevlogen, fttitemiè hem al e%n

bij zidt tfaoeg^défeB dévbéht van 27

46. V; Heeft umdieer wd eens meegemaakt bij be^efcii^genoi^lnjworbeeld de 
in^ehng v0n lijaten, tijiMppen of bo^nekingen.
Ac Nee.^ Ik heb hem in de crew-rocnn wel een aantal malen opgewonden praten 
ovm bQiitotnht^ioosterwtz^^ en andere klmne zaken binnen het bedrijf. Hij 
vogelde dan f^iatbk aan anderen wat eoi schande het was.

45. V: Hoe zou u omschrijven. 
A: Kinderlijk en een be^je werddvreemd. heeft een eigen viiéifta©« immn hij
aljawm ze^M hi^ daonnee de wereld rond wil vlieger. Als jehönxhMTOver hoort 
verdien dan d^k je: weet je wel wal de gevaren zijn? Je vliegt niet met een klein : v
vlfegUögjeovwiöaia.jMsje lK>ort|»atendankiugjeeen bce^1ïét1dée: isdif g| 
serieus, of ben je naicfTkinderlijk? .

’iij47. V: lledlu wdoéts iets horet zeggen over samenzweftn^.
i Atj^^VbËliHcHFér^ iservanovertt^ dat Iwt eet is in

de ccewroom>hix sprake gekomen. Ik zsa erinj. Volgens hem zou he^sJlémad door dc 
AzfteiicBnen zdf in scène zijn gezet Ik vond het te dwaas om me dmrin to mengen of 
er tegenin te gaatL

48. V: Wem « óf meneer tgdens het “Feedback” gesprdt beeft' gezégd dat hij zijn
s»dn«aidSng-<p Baii had gedédd^m^ 7^
AtJf^l^hsditmïgf^^ zoo li^iekWrvöWïs over
gei^ hébben met had begrepen dat dat gebewrdwas. aaaaT zei dat'
je dan wel wist hoe dat zou gaan; dat Julio zou hebben gezegd dat hij er* fiüts mee te 
maken bid. <

■ ■

het contact met had.
■ '1



zout moet nemen.

55. V: Zat u in het vliegtuig op 27 mei 2010 toen hij de tas opende.
A: Ja, hij begon al over het Julio verhaal toen we naar het vliegtuig liepen. Vervolgens 
hebben we drie uur naar Malaga gevlogen. We zijn daar 45 minuten gebleven en toen 
weer drie uur terug. Hij heeft het ononderbroken over de zaak Poch gehad.

56. V: Heeft meneer de volle 6 uur volgepraat over Julio.
A: Ja, vlak na de start wordt het wat rustiger en vanaf dat moment tot de landing en 

voor het overgrote deel van de tijd over de zaak Poch 
gesproken. Ik heb af en toe vragen aan hem gesteld.

57. V; Dus tijdens de vlucht heeft als gezagvoerder, zijn tas gepakt en de stukken 
eruit gepakt en dat u laten lezen.
A: Ja.

58. V: Was er geen moment dat dat gevaarlijk kon worden.
A: Nee, vlak na de start hebben wij het vrij rustig. Er is tijd voor van alles en nog wat 
en dan kun je kletsen. Af en toe, ongeveer eens in de 10 minuten, ben je eens met de 
radio bezig maar voor de rest is het rustig tot de landing. Ik was benieuwd wat 
allemaal te vertellen had. Ik had het verhaal immers alleen nog van gehoord.

59. V: Had u het idee dat wilde dat u partij voor hem zou kiezen. 
A:Nee.

60. V: Wist u dat mevrouw. de advocaat van was op het moment dat u haar
sms’je las.
A; Hij vertelde wie ze was. Hij kreeg een sms’je van haar na de landing. heeft 
mij het sms’je getoond. Hij gaf zijn telefoon en zei: ‘Kijk, lees maar”. Ik weet zeker 
dat er in dat sms’je stond: “Er is meer, veel meer”.

61. V: Wat zei toen hij dit sms’jes liet zien.
A: Hij zei: “Ik zou de kranten maar in de gaten houden”.

62. V: Heeft gezegd dat mevrouw ook bijstond.
A: Dit is niet gezegd, maar hier ging ik vanuit. Toen wil terugkwamen had dus 
een sms’je. Er was eerder een telefoongesprek tussen en Dat vond plaats 
voor vertrek vanuit Amsterdam.

63. V: Heeft hij gezegd wat er bedoeld werd met er is meer. Heeft hij uitgelegd wat dit 
zou kunnen zijn.
A: Nee.

64. V: Heeft hij gezegd waarom hij zich tot mevrouw had gewend.
A: Nee.

65. V: Heeft gezegd dat hij ook contact had met 
A: Nee.
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iets gezegd over de heer Poch.

de aangifte had gedaan.

i

67. V: Is tijdens die vlucht door
A: Nee, niets.

68. V: Kuntü aangeven
A:Nee.

69. V: Heeft u na 5 september 2008 nog contact gdtad met 
A: Nee.

• ■

jJdf. tSt was

lad ^zegd dat hij benadefd vvas dooi

Op aanvullende vragen van de rechter-commissaris antwoord ik als volgt;

73. V: Her weetgevraagd op te sappen? 
A: fic teb gebtteod van ieisÉnd van Imntoor, niet van
de enige keer dat ik o* met iemand over had gesproken.

74.V:W^uw!at vmvtetBBvml ia de kwestie Poch.
A: l^jg6wee8t. Hi| kende alleen vmigtÉidlK
uitgar^ad hij, als aangifte is gaan doen. Hij heeft dh laJer op
eigen naam^ óp persoendö^ titel gedaan. Dit werd hem verweten; Dit kWen di^iordat 

dit slechts hadjg^ïiaord binnai Transavia en het ging otn eim (xdl^ga vab 
Transavia. Dus Èj had ïlit niet q) persoonlijke titel mogen doen.

70. V: kent u
A: Wy 2^ bü Trffiosavia begoïmen. Ja, ik bad g^^paoèfhfdtiij f
Traosavia ónaid^ ik óViinng bid. Hij kre^ twee maanden proeft^, waardoor Ik vijf 
of t^^tiaatt^ btven ttetneq» de lijst terecht kwam.

71: N; n bj b w^gc^ami bij Transavia. i
ArHtomaai^iebcntb:^ hét vertrouwen in hem opgezegd. omdat ét ^et
meer nael viel ^ prm». Er was hon gevraagd Of hij zi^ ftmetie tViMe 
neslt^gst. Dit was in december 2009 of januari 2010. Dit hól zaak
Po<^ HÜ ^i: ‘b verftókpas, als b^ corps wil dat ik wegg^’\ Het overgrote döbl van 
het d vwdea^ vmi Poch niet luchten óf srféfi; NÜ de
zaajk Jidio was bb al hiHemaal bekdeen met Ik heb hem daama«dier op
vluÜttmgezien,: Hthefeook verder nooit meer iets van hem gdxxnd; Ik hêtii bib nooit 
ictt horen neggen over fulio.

11. Mz Was u emMse'bek^xl dat, f 
A: b heb hem er nooit over gesproken.

66. V: Kuirt u kort vertellen hoe u de heer ken.
A: flt ken hoh niet heel goed, want hij gaat altijd direct nahuis na de vluchf- rtij is ook 
nog met laag gezagvoerder. Ik één keer met hem gevlogen. 0pmétiahg^rechter-
comntissaris: tb getuig zoekt ih zijn logboek op wanneer hij h«tft gevlogen met 

Dit is in 2W geweest, op 5 september.

• ’ ‘i. • .

75. V: Wisten mensen hintten Transavia dat was gevrat^d té vfer#ékkén? '
A: Nee, dat weten niet veel mensen.



Op aanvullende vragen van de verdediging antwoord ik als volgt:

76. V: Was
A: Nee. Dit lag helemaal in de lijn van om te zeggen dat hij dit wel was. Dit
zegt iets over Hij wilde zich voordoen als iemand die belangrijk was. Hij
was veel meer geïnteresseerd in een managementfunctie. Hij vond vliegen niets. Ik 
heb van veel collega’s gehoord dat hij kickte op macht, dat hij het voor een 
managementfunctie deed. Voor de arrestatie sprak ik hem een keer telefonisch. Dit 
gesprek had niets te maken met de zaak Poch. Wij zijn in dezelfde tijd in dienst 
getreden; dan houd je altijd iets met elkaar.

77. V: U bent het ermee eens dat zich valselijk heeft uitgegeven voor
A; ja, hij was slechts r.

78. U, rechter-commissaris, constateert dat al sinds 2006 bemoeienis heeft gehad
met de zaak Poch. Weet u waarom hem pas in december 2009/januari 2010, niet heel 
lang na de arrestatie van Poch, is gevraagt te vertrekken. U deelt mij mede dat u dit 
vraagt omdat hier op twee manieren tegenaan gekeken kan worden; als de vraag om 
het vertrek van iemand die zijn boekje te buiten is gegaan of als de vraag om het 
vertrek van een klokkenluider.
A: Transavia heeft hem al die tijd gesteund, maar mede door zijn eigen houding werd 
hij naar verloop van tijd onhoudbaar en daarom is de beslissing genomen hem uit ziin 
functie te zetten. In eerste instantie stond Transavia achter hem. Ik weet nog wat 
daarover heeft gezegd tijdens onze vlucht van 27 mei 2010. Hij zei dat KLM druk 
heeft uitceoefend nm ... te ontslaan. Volgens zou dat tegen onze

gezegd zijn en ook dat als r niet zou ontslaan.
KLM dat zou doen en dat dan ook eruit zou gaan. Volgens had

volgens KLM niet genoeg gedaan om de zaak rond Poch uit te zoeken en 
had hij zich er te gemakkelijk gemaakt. Dat schijnt het verwijt van KLM aan 
Transavia te ziin. Fr k nJ/H 'gezegd door dat de positie van zou

k wel een aantal maanden aangesteld geweest als 
. Dit wekte verbazing.

Na doorlezing volhard en getekend.

uvHiKwg, iHjanuarfZtJTT
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Naam: 
Geboortedatiun: 
Woonplaats: 
Beroep: 
Naam vader: 
Naam moeder:

De rechter-commissaris heeft de identiteit van de getuige vastgesteld aan de hand van een 
geldig Nederlands Paspoort met nummer (vraag 1).

De getuige is door de rechter-commissaris beëdigd (vraag 2). De getuige heeft in de handen 
van de rechter-commissaris de belofte afgelegd dat hij de waarheid en niets dan de waarheid 
zal verklaren. De rechter-commissaris heeft de getuige erop gewezen dat hij antwoorden moet 
op de hem te stellen vragen en dat - indien hij over bepaalde zaken niet meer zeker is of 
bepaalde zaken niet meer weet - hij dit gewoon kan en ook moet zeggen.

De heer Julio Alberto POCH is geen familie van mij.

3. Te zeggen of hij de partijen in dit strafproces kent en of hij enig belang heeft in deze 
zaak

4. Te zeggen of hij op de hoogte is van een juridisch onderzoek in Argentinië met 
betrekking tot de misdadige gebeurtenissen die plaats hebben gevonden in de Escuela 
Mecanica de la Armanda (E.S.M.A.), waarvoor leden van de Argentijnse Marine 
onderzocht worden met betrekking tot de periode, 1976 t/m 1983, genoemd 
“Staatsterrorisme”.

5. Te zeggen of hij iemand kent die slachtoffer of verdachte is van de eerder genoemde 
feiten; en zo ja, te zeggen welke relatie hem verbindt met die persoon.

6. Tc zeggen of hij Julio Alberto Poch kent en zo ja, te zeggen of hij met deze persoon 
enige familie-, vriendschappelijke of vijandige relatie heeft of dat hij schuldeiser of 
schuldenaar van hem is.
Antwoord vraag 3 t/m 6: De band tussen mij en Julio Alberto Poch is
vriendschappelijk en professioneel. In de beginjaren hadden wij meer sociaal contact. 
Later werd dit wat minder, wij gingen allebei onze eigen weg, wij kregen beiden onze 
families. Hij is ook simulatorinstructeur, ons contact is goed. Julio is een scherpe, 
professionele vlieger die er voor zorgt datje zelf een goede vlieger wilt zijn. Julio is 
erg vriendelijk en bescheiden. Vanaf het moment dat ik begon bij Transavia, in 1988. 
ken ik de heer Julio Alberto Poch. Hij werkte toen al bij Transavia. Wij hebben samen 
de opleiding tot gezagvoerder gedaan. Ik sta momenteel op de 11* plaats van de 
senioriteitslijst van Transavia. In het begin kwam ik nog wel eens bij hem over de 
vloer en hij bij mij in het kader van de opleiding. Vanaf de arrestatie van Julio weet ik 
dat er een strafzak loop in Argentinië. Ut heb geen persoonlijke band met mensen die 
als slachtoffer of als dader gezien kunnen worden van misdrijven in de periode 1976 
t/m 1983 in de Argentinië. Ik weet ook eigenlijk niets van die periode af, alleen heel 
globaal wat. Politiek interesseert mij ook niet zo.

7. Vraag: Te zeggen of hij zijn persoonlijke mening over Julio Alberto Poch kan geven. 
Antwoord: Julio brengt mensen tot een goed professioneel niveau. Hij doet dit op een 
vriendelijke manier. Julio en ik kwamen hü «*iVna«- "”*■*— --- ’ 
studeerden voor eezaesvoerHer
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ontstond «r indenbade*^ era 
discti^. Het wj» een stevige discus^. De jongens die drase disctiBsfe voerdêti. zijn 
in mijn slaapkamer verder gaan discusaierai, omdat zij de rest ermee Móórden Op eén 
gegeven moment zij uit de das^^camer. Ik vroeg hen waar de (Ësmssie over
was gegaan. Er werd g<aaatwooid dat er over het Videla-bewindto Arf^gtbidg 
gediSï^tóMsid. Dtejótogöiimmwc Juik) discussieerde w® tegen het txMnd én Julio 
2^ kiMmeli^ voor het bevdnd^ Daarmee was het Uaar. Het^wmi stó^ge 
(hscüsaie oüam, er w^ nM 8^^ womd gesept over de eventuele betrOkkeB^tetó van 
Jedio Wjmbdrijven. Ik weet niet meer precies met wie Julio heeft ^tsdi«(iéérd. dan

■' - >■

wel ov^ e*en veriedcD, maar bq)Qd(te zich tot dat Hij vertelde over wat hy iidd gedaan

*n> uKvi op oie picK. juno en üt hebben nooit met elkaar gevlogen. Wij werden 
tegelijk gezagvoerder. Wij werkten alleen soms samen in de simulator. Wij zagen 
elkaar venter tijdSena klassikale ctwsussra, ééns per jaar of half jaat* Hét professionele 
contact met Julio was na verloop van tijd niet anders dan met anderen. Als wi j elkaar 
tegen kwamen in de wandelgangen was het contact sociaal en goed.

8. Te z^eh onder wi^ orostaadighete tijd en plaats, hij Julio Albértö Poch heeft 
teren kennen. Opmerking RC; dm» vraag is reeds afdoende bemitwoörd.

9. Te zefëenofhiiih^éQiaakte gelegenheid of bij bepaalde getegwiIwxtenJüïioAlberto
Poch persoonlij hééft horen zeggen dat hij als vli^er van de Argentijnse marine 
heeft,d^|g»xmieaa>m<te;^bmctieBui8^ betrekking hehbeh opi^personen die "
gevaagoi; gebmaten werden in de Escuela Mecanica de la Armanda (E,S.M.A) tussen 
de janm 1976 mi 1983,' ofwd, of hij dM wm derden heeft gehoord«« bidM geval aan 
te geven wte datvmhm. Dat hy exact de gebruüdc womden weergeeft iMt alle details 
met beheidung mt^^gebéurtetó^ met name wie er aanwezig varen.

10. ymag:^Té;Zt^géh weet andere personen op de hoogte ajn if«i de mogelijke 
deelstt^ van Jtdio Albom Poéhaan de misdadige gebontemssendte ih Argentinië 
hebbeziplaats gavemdeh in de jaren 1976 t/m 1983 met betrdckihg toflwt genoemde
___  Torisme”.

Antwoord vragcm 9 en 10: hioott, ge» woord, niets. Julio hedt nooh jpétegd dat hij 
betrmcl^j^^j ^teiirijvsn. Ik béhnooit met Julte ges^rOkenoWdie periode
uit de Ar^^itijmKs pobétj. Julio verte^ mij wel dat hij straaljagers vMaf 
vhegdekatbiqsen vloQg. DtU vond ik tnteressmit. Daar sprak«i vdj over. Hij sprak dus 
wel over een veriedcD, maar bq)ed(te zich tot dat Hij vertelde over wat bg héd gedaan < 
bij A«rola»as,Ojt^thjsfiriaao^ TtmisavtakVram. K wÉti^dmeer^b^^
tijdens de^g^l^néld^iage^okai óver vliegtuigtypes. Hij sjadover straa^agers 
van sprak niet over aftdete vlte^gmt the hij bj$ <te a^iHne zou
h^bbeatjgevtegett eeninan <he heel erg ved over Hij is

atejd meer ^ftttmesseerd in deander. Waar wij bet me»te oVér ap^en was ;;; S 
en zulk sooit dingen. Daar was hij in gMatétésIiee^: Wat zijn. 

vhegervaring wa^ voo«d«t WJ Wj Traasavia kwam, daarover heeft hij mfeschien l a 2 
keer ov» ge^see^i^lkb^ vanatderepórsonen voorde t^moódihs^ Julio niet 
horen zeggen dat Julip had>gezesddat hij betrokken was geweeM bij imsdrijven 
tijdens ^noemde periode uit de Argentijnse geschiedenis.
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moet ik gokken. Ik denk maar daar ben ik niet zeker van. Je kunt je
voorstellen dat wanneer er over de betrokkenheid van Julio zou zijn gesproken, 
mensen toen meteen ingegrepen zouden hebben. Dan was iedereen heel geshockeerd 
geweest. Dat was totaal niet het geval.

11. Vraag: Te zessen of hü in geheel de verklaring ratificeert, die hij heeft afgelegd
op 27 januari 2010, of dat hij integendeel enige 

---- - vuiitLuc UI loeiicntmg wenst uit te voeren betreffende de gehele verklaring 
of betreffende een deel van de inhoud van zijn op dat moment afgelegde verklaring. 
Daarvoor dient hem een gewaarmerkte kopie voorgelegd te worden van die akte 
opgesteld in de Nederlandse taal, welke als bijlage toegevoegd is aan het 
rechtshulpverzoek. Opmerking RC: de getuige wordt genoemde notariële verklaring 
getoond.
Antwoord: Zo te zien is dit mijn verklaring. De heb deze verklaring gisterenavond nog 
even doorgenomen. Ik sta volledig achter de inhoud van deze verklaring. Ik heb deze 
verklaring nog niet zo lang geleden opgemaakt.

12. Vraag: Te zeggen of hij bij het bedrijf Transavia werkt en zo ja, hoelang hij daaral 
werkt en wat zijn functie is bij dat bedrijf.
Opmerking RC: deze vraag is reeds afdoende heantuznrtrz»

13. Vraag: Te zeggen of hij i Julio Alberto Poch
kent.

zolang als dat ik bij Transavia werk, vanaf 
IJ iicDoen een plezierig contact Hij kwam bij mij over de vloer. Wij hebben nooit 

samen gevlogen, omdat hij een ander type vliegt dan ik. 
professioneel; ik heb geen vriendschappelijk contact met hem. Ons contact is wat 
neutraler. De ken hem ook vanaf het begin van mijn carrière bij Transavia. Ik heb een 
tijd terug, ergens in 1989/1990, samen met hem gevlogen, hij was toen mijn co-piloot.

14. Vraag: Te zessen of hü ««nwezig was bij een gesprek gevoerd tussen
en Julio Alberto Poch tijdens een diner in het restaurant 

uAUU-trAüO op Bali, Indonesië, op 2 december 2003. 
Antwoord: Ik was niet aanwezig bij dit diner. De ben rond die datum niet op Bali 
geweest. Ik zat in de volgende groep die naar Bali zou gaan.

15. Of in al die jaren dat hij Julio Alberto Poch kent, van hem gehoord heeft dat hij 
persoonlijk deelgenomen heeft aan ontvoeringen, folteringen, moorden die plaats 
hebben gevonden in de ESMA (Escuela Mecanica de la Armanda)
of aan de zogenoemde “DOODSVLUCHTEN”of aan het uit een vliegtuig in zee 
gooien van personen.

16. Te zeggen wat hij weet van Julio A. POCH’s verleden in Argentinië.
17. Te zeggen of hij zich kan herinneren ooit met Julio Alberto POCH over de politieke 

situatie in Argentinië tijdens de militaire regering gesproken te hebben. Zo ja, dat hij 
daar details over geeft.
Opmerking RC: deze vragen zijn reeds afdoende beantwoord.

1B V,-.— T'— -- t hij’een vergadering gehouden heeft of een gesprek
m te praten over hetgeen gebeurd was tijdens het 

^viiuviuuc uiner op Bali, Indonesië. Zo ja, dat hij daar details over geeft.
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voortijdig moest tcru^esren van de ‘‘wet
lease’’ eind 2003 Balt en zo ja, of hij hem daarvan de reden heelt verteld. 
Opmcricing RC: dëse vraag is reeds afdoende beantwoord.

20. Vraag: Of .tuterttgk0inMvande‘‘wetlea»e’’teiatik>verhemeaig
commsashiBr gebit hedt gv& etst discussie of gesjnek dat hij bad gehad met )ulio 
Albertó Poch. dat Idj daar details over geeft.
Antwoord: heeft miss^eneen paar oneliners genoemd van 3tdio.£igehMjk heb
ik alleen gdtocxrd van; Hij heeft dit gedten, Hij heeft dat geddim.cDit jkwaïftaflèmaal 

zelf Hij heeft niet verteld <tat Jdlio ICKerlijk had 
gezegd: Ik heb mensen uit vliegtuigen gegooid of iets dergelijks. HijverteSde w hij " f 
zelf uit de discu^ c^aakte. ifij ^prak uit zijn eigen belevingswéreM Hij gsf ge^ ;; x 
fAhAiiJfr*. «n«ai^ave. Hij maakte dat handgebaar dat ik ook bij Pauw en WtK^nan heb 

rotdde^ Mj uit dat gebaar opmaakte^t het een bewegtng vah een 
vliegtuig 5vas. Ik heb niet horen zeggen dat Julio had gezegd: “Zo gooiden wdj

Antwoord: Er is geen ^oqu^e^prek geweest. Ik zal u uitleggót t^ bet geilek met 
Wffis gegaan. kwame«dCTt«uguitBali wastei««»öa»«M.acinemet^ 

de volgende ^oqs naar Bali.
te vertelkm hoe aan toeging op tsan. zoals altijd een spüMkWïrterval, kwam ;
terue en kwam bit mii met zün comnuter met daarop foto’s. Hij had het zwaar. 

Wij hebben bet hier een tijdje over 
gehad. Hij was boos omdat hij eerder terug was gestuurd in plaats van Julio, terwij 1 hij 
in senioriteit tx^cr stond ttei Jidio. Hij was daar kwaad over en mh^himemgszins 
ookwel tei^^ht. heeft later wt Transavia een korte teru^eêrjgtktegeh naar Balt

' ter compensatie zei <tel hij Juho zo-wie-zo een klootzzdk vond, ora^ Julio zich
op Bali afzijdig had gehouden van de groep en niet meettoed met ide groep: Hij had 
geen goed woord over voer Julio. Op een gegeven moment ging het ge^)rek over de 
discussie op Bali. Hij vroeg mij of ik wel eens had gehoord over de sttmdmtaten van 
Julio. Ik h^ hem to<at vertdd
is e«» (Hdinane mocxdniaar’’ en dat hij “dit” en “dat” had gedaan, Ik heb hem gezegd 
dat ik dat laatste niet had gehoord en dat er voorzover ik weet nooit zo over Julio 

zerviel in sneltreinvaart in de veroordeling van Jalio. Wij 
hebben het er tnen nnw even nver g^ad. Ik vroeg hem of hij de bdtoefte niet bad om 

zei mij dat hij dat al had gedaan óp Bali. tk kreeg de 
irvlruk dtn hij wilde dM Julio dit had gedaan en dat hij niet wifaló uirtdnden of hij het 
nou daadwedcelgk wel had gedaan. U houdt mij voor de veridaring van 
20B8 wastns^aiadattkzoulKUïen gez^; dat weet ik alf dat is een oud 
verhaali een deel van de geschiedenis, dat kunnen wij niet meer veranderen, dat is 
gesclaedcnis”. H<rt lan zyn dat ik zo iets heb gezegd, maar ik dodde htesb^ op de 
pólidid^ standp^ao^ van Julio «t heleauad niet op ztis pessooAl|ke betrokkenheid, 
«rtittt nw* ziot iMtete k«t ït iets getoord. De politidte sttttdpüÉtoB van Julio

probeerde nqj mee te trdeken in zijn kruistodtt tegen 
Julio. Ifij vro^mij pf ik Iwt goed vond dat hij mij dingen toe stt^B|d«ovet zfdten die 
in Argetóiniê zijn gdtmnd. Ik zd: stuur het maar op, maar ik had dtór v«id^ niets
mee. Voor mij ts dat geschiedenis en ik projecteer dit niet op Jidio. > had volgens
mij alhdm mfoosatie gevonden op internet over dat soort vluchten. is deze 
informatie gaan projecteroi op Julio. Daar is het fout gegaai. Dit was al kort na Bali 
zo.



personen uit een vliegtuig” of iets dergelijks. heeft verteld dat Julio heftig aan het 
praten was.

21. Vraag: Of hij kent.
Antwoord: Ja, die ken ik. Voor deze zaak kende ik hem niet De had eenmaal met hem 
gevlogen, maar dat was een merkwaardige ervaring. belde mij een aantal 
maanden na Bali via

22. Vraag: Te zeggen of. ooit contact met hem heeft opgenomen om te
praten over Julio A. POCH. Zo ja, dat hij daar alle details over geeft en of dit 
persoonlijk, telefonisch of op een andere manier gebeurd is.
Antwoord: Hij heeft mij dus opgebeld. Hij belde mij op en begon heel voorzichtig 
met: Stel je voor dat er iemand zou zijn die in die tijd dat en dat — j— " - •
hem: “Heb je het over Julio, want ik heb net het hele verhaal van 
zei daarop dat hij geen namen wilde noemen. Hij vertelde mij wat hij van 
gehoord, maar dikte het verhaal al era aan Ik vé‘Tt#»ld<» hom «i- —

had verteld.
dat ik niets van de innoua wist. vertelde mij dat hij last had van een 
gewetenskwestie. Op een gegeven moment in het gesprek zei hij dat het heel erg was 
wat daar was gebeurd en dat Julio het had gedaan. Ik vroeg hem waarom hij Julio niet 
zelfheide. Ik ging ervan uit dat Julio de zaak wel zou kunnen ophelderen. Hij zei mij 
dat hij dit zou doen en daarmee was het gesprek eigenlijk klaar. Er is mij gevraagd om 
mijn medewerking, of ik mee wilde doen in een eventuele aangifte. Ik wilde dit niet, 
want ik had er niets zinnigs over te zeggen. Ik heb dat ook aangegeven.

23. Vraag: Te zeggen of hem gezegd heeft dat hij een aanklacht tegen
Julio Alberto POCH zou indienen.
Antwoord: Nee. Zo ver was hij nog niet. Ik denk dat bezig was mensen te 
ronselen om meer gewicht te leggen in zijn zaak en dan te kijken: “Ok, wat heb ik, en 
wat ga ik daar mee doen?”

24. Vraag: In het geval hij zijn tegenover de notaris afgelegde verklaring ratificeert, te 
zeggen wat hij bedoelde met “heksenjacht”en waarom hij zei dat de manier waarop

dit deed tekenend is voor zijn karakter.
Antwoord: Ik had duidelijk het gevoel dat ze overtuigd waren van datgene wat ze 
wilden geloven over Julio en hem daarvoor wilden straffen. Ze wilden iedereen en 
alles daar in betrekken, zodat de zaak zo gewichtig mogelijk werd. Heksenjacht, dat 
was de beschrijving die ik gafna er lang over r-"*"’* ’  
uit het gesprek met en het telefoon^e met
is tekenend voor het karakter Ze dachten dat het niet op straat zou komen tot
de echte rechtzaak zou beginnen. Als je het hem nu zou vragen, zal hij zeggen dat zij 
alleen een belletje wilden laten rinkelen. Dat is misschien wel waar, maar zo is het 
uitcindelijk niet gelopen. Ik kan een brief laten zien die ik aan n 

■, heb gestuurd waarin ik vertel dat ik niet meer wil samen werken met 
na een aantal dingen die zijn gebeurd. beloofde mij dingen en deed achter mijn 
rug om anders. Dit vond ik achterbaks. Deze brief heb ik verzonden na de arrestatie 
van Julio, nadat ik geruime tijd de kans had gegeven mijn naam uit deze
zaak te halen en de boel te rectificeren. Ik had zijn getuigenverklaring toen nog niet 
gelezen. Ik had van medewerkers van het TV-programma Netwerk vernomen dat mijn 
naam was gebruikt. verklaarde dit door te zeggen dat over de discussie bij
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mij thuiséén en «nder was ui^ldct via de personen diedaa]t>ij aaswessl^ wtren ,
geweest. Dit was totaal piet waar, ik bad via iemand van Netwerk ventodHbdat 

mijn naam had verteld. had dus gelogen. Hij is dit doen en
beeft dit een aantal keren ^aan. 3

25. Vraag.' Of hij weet of 
december 2003. 
Antwoord:

aanwezig was bij bet diner op Bali op 2

was zelf niet aanwezig bij het diner op Bali. .'-f-ï

26. Vraag: Tc zeggen wasiMn hij Julio Alixsto POCH niet verteld of gj^bifia^iftcerd heeft 
over hetgeen hij met gesproken had.
Antwoord; ik lü^ geen coiiftact gezocht met Julio, en dacr & spijt VÉn-A«bi het
einde van het gca^ndt faetooftle mij dat hij Juttozola gevoel
dat Julio ^ beèen oitfan Jtdioziynveihaalkc») doen en die»tk^ «^tleggen.
ikhadW ideed^ ik Jdlto niet meer hoc£& te bellen omdat n^'^arvan had
overtmgd. Dit was odt weer een leugen enachteihaks.

InhetgevdMjidjnnotanete vediteiBgmtifiee(«^ toz^gmwiwmmhij zich 
eraan stotude dat gezegd heeft dat hij zijn wm m te
zeggen of bij sdjn etgeal^ aan laten weten mt, in d^
teaotie dbwrap was en óf waar is dat hij hem beloofd heeft mn zijn v^e^tWng 
gede^hclök te wazige».
Antwoord:
was

r

I
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was nmuurHjk md mijn baas. Hij z*t net een jambij Tiansavia. 
enfaij wtab^Eïg te wordwt. Het kwam uit

grooftródawKumn voort dat tuj zich hm overstaan van de metha wilde profiteren als 
mijnbam. tkhebhiecil^eédanleteBw^edBBn;iktrokmbbi»iu^vtmW^Opcch 
gegeven moment heb ik de brieC waar ik zojuist naar verwees, nadr^n^binÉr gcsniUidkW^ 
onulatikzoeenwasl^gtlmd vanzdtoib^reftendi waaiawiik mft stoorde. Ik
l»b overignm geen antwoord gdoegme op deze bnef. & wil déze «grn^d^iÉilitodigeh.^^^^^
Ik himr u zeggen dat p deze aan imx>Bs>v(»baal zult hoH^tni. Deze 14
deoonber Ik was ia de veroB£k»stelling dêd alteöi WteamW^élijk
was voOTtte^rdteade aapt Julio. Ik dacht dat alleen lüj najanaamhéidg^l^ii^ Ik héb ;
hem toen meteen gdiddw Hij was al ziek thuis. Ik heb hexn gevrasg<;hoe|tohft mijn 
naam in die aangifte terecht. Toen kwam hij met de eerder genoes»de aBtoés.Tocn hch^'^ 
ik emi Wvigge^[»^^t hm gehad. Ikboi ongt^ool^ boos gewofdetu Toen ik was 
bedegfti washebfiEite||ggna3sn^lMsa;^B$a^^ gevnzigdasl^^iiBBm mt . -s 
te haten» aai^ezienikMn'txobtemeB aMe kreeg als dtnav wórk^^^^pi^^’s 
bievenmij vragen water aan de hand was en hoe ik dit kcm doen. Dit was itó eerste 
ke^ dat hg mij bdoo^ mijn naam uil de aangifte te baden. Wy Mtite&iélhimaal per " 
jaar in&s^sies» ook wed ftcdbadsge^ckken genoeoMi. Bc zat by- itti^jpuep, 
OB|^«W’ «mtohtóf W’geleden- üj begon over de zmk van Julio. Hij pPéfiteerde adch^j^ 

een^wBicddbwger. hö mij td eoi aanttd had b<d<to^i^ uit
het vetittatl te haten. ISj zei mij dm hij vomtaan in elke infosessteanj haam zou 
zuiveren. Ik hch inesidd^ «en num of 60 gesproken over deze zmk«a WKnand die . 
een infosessie beeft bygewoond van heeft vws hem W-htj mijn A<|
nsiam iMMe Zidver^tHét giag mö erom dat hij mijn naam zou bét
vérscbrMélyk dat ikgshocand werd in de aangifte tcgeari Julio, ract 2X»teerdat hy zou 
conigsrat bij n»^ baas zou zyn. De vond het vreselijk om de fiwttfiit'Poch te
moetmi bellen en hen te vertellen dat ik niets met de aangifte te maken bad. Ik heb



zijn zoon gebeld en hem gevraagd hoe het nu met hen ging en gevraagd wat ik 
voor hen kon doen.

28. Vraag: Of hij zich geërgerd heeft aan omdat deze zijn naam gebruikt
heeft in de aanklacht en zo ja, dat hij de redenen van zijn kwaadheid of ergernis 
uitlegt.
Antwoord: Natuurlijk, maa is eigenlijk een ongelooflijke aardige vent die een 
enorme kinderlijke kant heeft. Ik kan daar niet boos meer op worden. Hij ziet wel dat 
hij iets doet wat niet ok is. Daar hoef je geen woorden aan vuil te m 
kende ik niet op die manier ken ik op een plezierige manier. U houdt mij de 
laatste drie regels van het antwoord op vraag 38 uit het (RC)verhoor van

voor. Ik kan mij hier totaal niet in vinden, zo is het niet gegaan. Ik kan gezegd 
hebben: laat het rusten, maar dat sloeg niet op mogelijke persoonlijke betrokkenheid 
van Julio bij misdrijven, want daarover wist ik niets. Uit zijn hele betoog maakte ik 
alleen suggesties op en geen feiten. Ik kreeg een hysterische over de vloer die 
allerlei informatie begon te vertellen.

Ik heb binnen een week a anderhalve week na de arrestatie gebeld. zijn 
reactie was in eerste instantie: Wij begrepen het ook niet en hebben dit met Julio 
besproken en die wist dat jij met de aangifte niets mee te maken kon hebben. Ik heb 
regelmatig contact gehad met Ik heb brieven gestuurd naar Julio en de familie 
Poch om hen een hart onder de riem te steken. Ik gaf aan bereid te zijn een verklaring 
af te leggen om uit te leggen hoe ik hier bij betrokken ben geraakt Uiteindelijk is het 
idee gekomen om een notariële akte op te stellen. Dit was het idee van

29. Vraag: Om indien hij dat relevant vindt toelichting te geven op deze vragenlijst. 
Antwoord: Wat ik zelf even op tafel wil brengen is dat naast dat ik zo geschokt was 
dat de reputatie van Julio zonder reden is vernietigd, ik totaal niet begrijp waarom hij 
op zijn laatste vlucht op zo’n manier gearresteerd is. Deze mening delen vele collega's 
met mij.

Ik wil naar aanleiding van het interview van en in de Volkskrant van 
vorice week het vnloenHe naar u.--- VCTtelt daarin dat hij aanwezig

maar een ding weet ik zekti cu uai is oax nooit öij mij over de 
vertelt ook over een grap over Julio, inhoudende dat 

Transavia-personeel zei dat ze, als ze met Julio vlogen niet te dicht bij de deur 
moesten gaan zitten, maar deze grap heb ik nooit eehoord. zeker niet vnnr nrroct,,;» 
van Julio. Ik weet zo zeker dat niet
toen ik begon bij Transavia vaak last had van bijholteontsteking. . was een paar 
keer opgeroepen van zijn stand-by om mijn vluchten uit te voeren. Hij is toen achter 
mijn rug om naar mijn baas gegaan om te klikken en te klagen. Dit was mij ter ore 
gekomen. Ik ging professioneel met hem om, maar had geen behoefte om 
vriendschappelijk met hem om te gaan. Hij is dus nooit bij mij thuis geweest. Hij heeft 
deze infnrmati/» Hiw ygjj mij. houdt mij het antwoord op vraag 27 van de

voor, waarin staat dat aanwezig was geweest en dat 
er een collega boos naar huis is gegaan. ging naar huis naar n en 
ifinHwn maar iv k-v -.-.i gemerkt dat hij boos zou zijn geweest. U kunt dit beter aan 

was er niet bij, anders zou je wel mogen verwachten dat hij 
dit wel in zijn eerste verklaring had genoemd. Hij heeft alles bij elkaar geharkt.
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30, Vraag: Te zeg^n of hij, voora|j|aaxfe aasi Iwt aflegg^ wi d^^^sÉa^gteeildaring. 
opo^e wijz^be^i^ iaof vonn van indicati^s/sugge^i» ,4^!
vanx^^ldoibeèit bcüeficndc hoe hij diaidc te veiiümteh ifc^l^^pijdcing
het ofi^eos^ m AignxtwK ut^gevoead wordt tegra Juöo AlbcrtoPOCH. ja, 
dath^d^ i^RoH^ m dii^rateo die (karvóor met hem contact lg^(b«i<W^men

wt»itmd^i|K|ghe^iswee
ArgwïnJ^ heèitz^hMadiHMgegemgewo(Mea|i}k;aah«d^té

 gcvcn^de vÉajpb Hij wtóde dit mü. nadat ik hem vroeg hw^ nd f»«É^|an toe S|§ 
gi^ ^miliQQic^mgeQ^ Uc dat O(^ nooit mee had getttuM hea^niM :
be(h(|^. Ik ilhxn i» het h^m yhdc na aireMahe mm visel eohhgs^s moeten -W

Mt lOs jte inakai heb met deae zaak. Veel mensen s^ia Julio
boos oW dezeaen»»^ Dat was even een vervetende t^ voor naj;> heb

alles aanhan Veel matsen kemwn mij ook niet zo, dus ved hot^ik
eisenUtk niet uit te leeaoï.

. - ■ , ■ ,T   ■ J’ * 1 < V J • ■ ^ • •' '•^7;^'

getbidctTe w(Ht!eBi nog nmer op de vloer van het vli^hrig gohrutó

wm ynt^d^fumov», nma*^ je deed^h^ voor het plezier^ Mj^sgiiglBlhbd óver . ƒ
hsrtft^dath^mcwsttemg^bBeeht^i^^Hij wasbocföOpTransaviaimh^w^het - 
misadbien extm ientant tel vanwege Julio was. "

Het b alllag^e^tMi. Het was niet z» dat de boel escaleerde. & ó«&i(bdB|eibt' -'W
wrange afecr,; ..



niet over gesproken. Ik wilde inderdaad niet tegen Julio getuigen. Ik denk dat de boel 
een eigen leven is gaan leiden. Ik wist wel van de politieke standpunten van Julio, 
maar totaal niets van het verhaal over uit vliegtuig gooien van mensen door hem. Het 
is niet terecht dat mij noemt als iemand die heeft gezegd dat hij heeft gehoord 
van persoonlijke betrokkenheid van Julio bij misdrijven.

36. Als met iets bezig is, heeft hij het alleen nog maar daar over. Bijvoorbeeld als hij
een vliegtuigje van hout heeft gemaakt, praat hij alleen daar nog over. Hij is behoorlijk 
technisch. Als hij iets naars heeft meegemaakt bij Transavia blijft hij daar bijvoorbeeld 
maar over doorzeuren. Een telefoongesprek duurt meestal niet minder dan 25
minuten. haalt allerlei dingen erbij om zijn ideeën te ondersteunen. Op zich is zijn 
enthousiasme vaak wel leuk. Het zou mij niet verbazen als zou hebben gesproken 
over een conspiracy-theorie over 9/11, inhoudende dat de Amerikanen er zelf achter 
zouden zitten. Bij mij moetje niet met zoiets aankomen. Ik weet niet of hij er zelf in 
geloofde. Mijn reactie zou zijn: Daar heb je weer ...Ik heb niet zelf horen
spreken over zo’n theorie.

37. U houdt mij een email van 18 april 2008 voor, die is overgelegd door getuige
Ik herken deze mail. was informatie richting mij aan het spuien, maar ik linkte 
dit, anders dan niet aan Julio. Het kan kloppen dat het bericht van 18 april 2008 
mijn reactie is op de e-mail van die daaronder staat afgedrukt Mijn reactie doelde 
op de inhoud van het ANP-bericht (over de -zaak) en niet op Julio. Ik gaf
slechts mijn mening over oorlog. Ik was deze correspondentie al vergeten. Als bij 
de rechter-commissaris de indruk heeft willen wekken met deze e-mails dat ik zou 
hebben geweten van misdaden die Julio heeft gepleegd, dan is die suggestie niet juist. 
Ik doel in de e-mail op het ANP-bericht en niet op Julio.

38. Ik weet niet meer of denaamvan
niet meer of en .mij verteld hebben dat zij geadviseerd waren door iemand 
om aangifte te doen.

39. Ik heb geen reactie op mijn brief van 14 december 2009 gekregen. r zei
dat hii van het hele Pocb-verhaal niks wist en niks vond en heeft zijn handen er vanaf

en ehoord dat zij met het verhaal na Bali naar
v iiegaienst zijn gegaan. Vliegdienst heeft met Julio gesproken. Julio heeft zijn verhaal 
gedaan en toen was het af. Ik weet niet of dit in 2006 was. Ik hoorde dit naderhand 
pas, ik wist helemaal niet dat dit speelde.

’ ... - aet Deze situatie leg ik uit in de
van 14 december 2009. deed geen

emceie moeite om zijn vliegfouten te corrigeren. Op de grond was hij constant aan het 
bellen met zijn mobiel. In de voorbereidingen voor het landen enzovoort deed hij 
helemaal niets. Op een gegeven moment tijdens de vlucht begon hij te vertellen dat hij 

zou worden. Dc vond dit merkwaardig, aangezien hij nog geen jaar bij 
Transavia werkte en hij zo met zichzelf bezig was. Ik had het gevoel dat hij met de 
aangifte tegen Julio zichzelf in de spotlights wilde zetten. De aangifte zou een mooi 
vehikel zijn om te groeien binnen het bedrijf. Hij wil in no-time hoger op komen. Hij 
is alleen maar bezig hoger op te komen binnen het bedrijf. Dat was mijn indruk.

Na doorlezins volhard en oet«V<*nd i
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